
Protokół nr 5/2024 z posiedzenia Komisji Finansów w dniu 17 września 2024 r. 

Obrady posiedzenia Komisji otworzył o godzinie 800 Przewodniczący Komisji Finansów 

Przemysław Sawicki. W posiedzeniu uczestniczyło 2 członków Komisji wg załączonej 

listy obecności radnych – zał. nr 1 do prot. Lista gości stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. Następnie prowadzący obrady przedstawił następujący porządek 

posiedzenia:  

1) zaopiniowanie projektów uchwał Rady przygotowanych na najbliższą sesję Rady, 

2) sprawy bieżące, w tym: 

• przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych, Komisji Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska w dniu 26 sierpnia 2024 r.,  

• wolne głosy. 

3) realizacja zadań i wydatkowania środków z budżetu w Powiatowym Ośrodku 

Sportu i Rekreacji w Pszczynie. 

Kontynuując zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do powyższego 

porządku obrad, wobec ich braku stwierdził, iż posiedzenie odbędzie się zgodnie 

z przedstawionym porządkiem obrad. 

Ad.1) Zaopiniowanie projektów uchwał Rady przygotowanych na najbliższą sesję 

Rady. 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Krystynie Świerkot-Żmij 

Naczelnikowi Wydziału Oświaty, celem omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXIX/309/18 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 28 marca 2018 r. 

w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli, wychowawców 

i innych pracowników pedagogicznych zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Pszczyński (Druk Nr 1). 

Naczelnik omówiła ww. projekt uchwały, zgodnie z treścią uzasadnienia przekazanego 

radnym. 

Podczas obrad na posiedzenie Komisji przybyła radna Barbara Bandoła,  

w związku z czym obecnych było 3 radnych.  

Przewodniczący Komisji przekazał, że dodatek funkcyjny ma charakter motywacyjnego. 

Dodał, że jego zdaniem w przypadku dodatku motywacyjnego można zrobić widełki,  

zaś dodatek funkcyjny powinien być w stałej kwocie. 
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Skarbnik wyjaśnił, że dodatek funkcyjny uzależniony jest od wielkości jednostki.  

Dodał, że Dyrektor PZS nr 2 w Pszczynie prowadzi jednostkę, w której jest ponad 1000 

uczniów, z kolei PZS nr 1 w Pszczynie jest mniejszą jednostką. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że nie wie, w ilu oddziałach są wicedyrektorowie. 

Dodał, że jak jest mały oddział, np. 20 klas, to wystarczy 1 wicedyrektor lub sam 

dyrektor, natomiast Dyrektor PZS nr 2 w Pszczynie ma dwóch wicedyrektorów i 

kierownika zajęć praktycznych, czyli jakby wziąć, to pod uwagę, nie jest sam.  

Naczelnik zaproponowała, aby powrócić do tematu w ciągu roku, bo można nie robić 

widełek, tylko przy każdym dyrektorze napisać konkretną kwotę.   

Przewodniczący Komisji zapytał, czy największą szkołę prowadzi p. Piotr Cygan? 

Naczelnik odpowiedziała twierdząco. Dodała, że do szkoły uczęszcza 1400 uczniów.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy dodatek funkcyjny wicedyrektorów jest związany  

z dodatkiem funkcyjnym dyrektorów? 

Naczelnik odpowiedziała twierdząco. Dodała, że również są widełki, jednak dyrektorzy 

przyznają kwoty samodzielnie. Przekazała, że w każdym czasie można powrócić  

do regulaminu i go zmieniać. Dodała, że gdyby ktoś miał jakieś propozycje zmian,  

zaprasza do swojego biura.  

Kolejno Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Markowi Dutkowskiemu Skarbnikowi 

Powiatu, celem omówienia projektów uchwał w sprawach: zmian budżetu Powiatu 

Pszczyńskiego na 2024 rok (Druk Nr 2) oraz zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2024-2031 (Druk Nr 3). 

Skarbnik omówił ww. projekty uchwał, zgodnie z treścią ich uzasadnień. 

Przewodniczący Komisji w odniesieniu do niepublicznej poradni zapytał, 

czy do każdego zdiagnozowanego dziecka Powiat daje 100%?  

Skarbnik przekazał, że jest, to określona kwota. Dodał, że nie jest, to kwestia 

uznaniowości. Dodał, że co miesiąc poradnie sporządzają sprawozdania i otrzymują 

zazwyczaj środki za to, co zrealizowali.  

Po dokonaniu analizy poniższych projektów uchwał Rady Powiatu 

Pszczyńskiego, wysłuchaniu Naczelnika Wydziału Oświaty oraz Skarbnika 

Powiatu, członkowie Komisji Finansów zaopiniowali je następująco: 
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1) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/309/18 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie przyjęcia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli, wychowawców i innych pracowników 

pedagogicznych zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Pszczyński (Druk Nr 1), został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie przez członków Komisji przy 3 głosach „za”, 

2) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok  

(Druk Nr 2), został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez członków Komisji  

przy 3 głosach „za”, 

3) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2024 – 2031 (Druk Nr 3), został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie przez członków Komisji przy 3 głosach „za”.  

Ad. 2) Sprawy bieżące: 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Finansów, Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 26 sierpnia 2024 r., który był umieszczony  

na tablecie wraz z porządkiem posiedzenia Komisji. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania ww. protokół, został przyjęty pozytywnie większością głosów przez 

członków Komisji, przy 2 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  Kończąc 

poinformował, że kolejne posiedzenie Komisji Finansów odbędzie się w dniu 

29 października br. o godz. 1000, celem analizy wydatków realizacji inwestycji 

i remontów w Powiatowym Zarządzie Dróg w Pszczynie i przedsięwzięć realizowanych 

w ramach porozumień z jednostkami samorządu terytorialnego oraz zaopiniowania 

projektów uchwał na sesję w październiku. Kolejno podziękował za udział w tej części 

posiedzenia Komisji Finansów i na kolejną część zaprosił do Powiatowego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Pszczynie. 

Ad. 3) Realizacja zadań i wydatkowania środków z budżetu w Powiatowym 

Ośrodku Sportu i Rekreacji w Pszczynie. 

W pierwszym punkcie porządku obrad prowadzący obrady udzielił głosu p. Maciejowi 

Stiebrowi, celem zapoznania z realizacją zadań i wydatkowaniem środków z budżetu 

w Powiatowym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Pszczynie. 
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Dyrektor omówił powyższe, zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Zwrócił uwagę, 

że każdy ratownik medyczny i sędzia musi posiadać zaświadczenie o niekaralności,  

co musi zostać przez nich sprawdzone w systemie. Dodał, że rozumie problem,  

ale nie rozumie jego ustawowego rozwiązania. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że ustawa nie rozwiązuje problemów,  

które zawsze będą. 

Radny Zdzisław Grygier przekazał, że jego zdaniem Dyrektor powinien mieć możliwość 

sprawdzenia, czy dana osoba figuruje w rejestrze.  

Dyrektor przekazał, że mają możliwość sprawdzenia, ale dodatkowo i tak musi być 

zaświadczenie. Dodał, że zamiast zajmować się działalnością do której zostali 

powołani, rozbijają się o to, że spędzają mnóstwo czasu na papierologii.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy wszystkie zawody drużynowe mogą być 

organizowane na obiektach POSiR w Pszczynie, jak np. piłka ręczna? 

Dyrektor odpowiedział twierdząco. Dodał, że na początku działalności była sekcja piłki 

ręcznej, bowiem było wiele osób z pasją.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy jeśli chodzi o finansowanie działalności Ośrodka, 

Burmistrz Pszczyny również coś dopłaca? 

Dyrektor odpowiedział przecząco.  

Radna Barbara Bandoła zapytała, czy szkoły zainteresowały się w jakiś sposób 

pickleballem?  

Dyrektor przekazał, że wrzesień jest problematycznym miesiącem dla Ośrodka, jeśli 

chodzi o dostęp.  

Radna Barbara Bandoła zwróciła uwagę, że instytucja, którą kieruje p. Dyrektor jest 

bardzo ważna. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy przydałaby się druga hala sportowa? 

Radna Barbara Bandoła przekazała, że druga hala na pewno przydałaby się, bowiem 

rozwiązałaby sprawy szkole.  

Przewodniczący Komisji przekazał, że sąsiednie gminy posiadają hale sportowe. 
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Radna Barbara Bandoła przekazała, że jest, to kwestia choćby podstawowego sportu 

szkolnego. Dodała, że hala przydałaby się przy PZS nr 2 w Pszczynie, gdzie uczęszcza  

1500 uczniów.  

Przewodniczący Komisji przekazał, że jest tam fajna sala i basen.  

Radna Barbara Bandoła przekazała, że basen jest na razie nieczynny, ale ma zostać 

uruchomiony do grudnia. Dodała, że baza to jest jedno, ale metoda i zachęcenie 

uczniów do brania udziału w zajęciach sportowych, to drugie. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosów Przewodniczący Komisji 

podziękował Dyrektorowi za głos w dyskusji i udział w posiedzeniu, po czym członkowie 

Komisji dokonali wizji lokalnej boisk zewnętrznych Ośrodka. 

Posiedzenie Komisji zakończono o godzinie 0951. 

Przewodniczący Komisji Finansów 

Przemysław Sawicki 

Protokołowała: Magdalena Zmełty 


